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Vragen van het lid Segers (ChristenUnie) aan de Minister van Veiligheid en 
Justitie over de Katwijkse aanpak van drugs (ingezonden 19 juni 2015). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Katwijk wil geen blowende jongeren»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat de Katwijkse aanpak van drugsgebruik en verkoop 
door en aan jongeren van onder de 18 navolging verdient? 

Vraag 3
Wat vindt u ervan dat Katwijk een repressieve aanpak combineert met een 
actief hulpaanbod? 

Vraag 4
Wat vindt u ervan dat Katwijk ouders actief bij de aanpak van blowende 
jongeren betrekt? 

Vraag 5
Is de aanpak in Katwijk wat u betreft een voorbeeld voor de aanpak van 
softdrugsgebruik door jongeren onder de 18 in andere gemeenten? 

Vraag 6
Kunnen alle gemeenten een beroep doen op het openbaar ministerie voor 
medewerking aan de Katwijkse aanpak? 

Vraag 7
Bent u bereid te inventariseren wat gemeenten doen om softdrugsgebruik 
door minderjarigen aan te pakken, de Kamer over de uitkomsten daarvan te 
informeren en de beste praktijken te ontsluiten voor andere gemeenten? Zo 
nee, waarom niet? 

Vraag 8
Bent u bereid, rechtstreeks of via de Vereniging van Nederlandse Gemeenten, 
de Katwijkse aanpak te ontsluiten voor andere gemeenten? Zo nee, waarom 
niet? Zo ja, op welke termijn?

1 http://nos.nl/artikel/2041898-katwijk-wil-geen-blowende-jongeren.html
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